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MATEŘSKÁ ŠKOLKA SE MÁ 

K SVĚTU 
 
Konečně přišlo jaro a sluníčko nám svítí do jarně vyzdobených oken. 
Děti malovaly a vystřihovaly  vajíčka, zajíčky, slepičky a jarní kytičky a 
opět dokázaly, jak jsou šikovné! 

Počasí nám už dovolí chodit na větší procházky do přírody. Do škol-
ky jsme si pozvali několik divadel a kouzelníka. S představením Auto-
školka se děti zábavným způsobem učily dopravním pravidlům. Navští-
vil nás také pan fotograf a vyfotografoval děti ve stylu 20. let. 
 

.  
 
Od 9. dubna chodí děti na plavecký výcvik do čestlického Aquaparku. 
Koncem dubna navštíví naši školku se svým programem Olepovánky pan 
Michal Nevadba. Na toto představení se k nám přijdou podívat i děti 
z MŠ Korálek v Dobřejovicích, MŠ Kolovrátek v Říčanech, MŠ Beruška 
v Čestlicích a samozřejmě i děti z naší ZŠ. Děkujeme obecnímu úřadu, 
který nám i na toto představení přispěje. 

My, paní učitelky, jsme se zúčastnily ve školce Beruška v Čestlicích 
školení první pomoci. Toto školení prověřilo naše znalosti a doplnilo je o 
nové. V březnu proběhl v mateřské školce zápis pro čestlické děti. Zájem 
byl velký, ale kapacita školky bohužel nemůže vyhovět všem rodičům. 
Doufejme, že příští rok bude příznivější.  

paní učitelky z MŠ Čestlice 
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SLOVO ZASTUPITELE 

 
Nejen k zimní údržbě v Čestlicích  

 
Naši zákonodárci se usnesli, že zruší povinnost vlastníků domů odklízet 
sníh na chodníku přilehlém k jejich nemovitosti. Letošní zima byla prv-
ní, kdy tato povinnost přešla na obce, a jednalo se o zimu, která množ-
stvím sněhu lámala rekordy. Okolní obce či jejich části zaujaly k situaci 
různý postoj. Někde nebyly chodníky uklízeny obcí vůbec, jinde byli an-
gažováni brigádníci, často z řad v místě bydlících obyvatel.  

V Čestlicích došlo historickým vývojem k tomu, že obec nechává od-
klízet sníh z chodníků již minimálně 15 let. Nutno podotknout, že před 
15 lety bylo chodníků poskrovnu a k jejich postupnému budování ve vět-
ším množství došlo právě až v posledních dvou dekádách. S ohledem na 
množství ploch, zvláště obecních silnic, není divu, že obec musela letos  
zaplatit firmě provádějící zimní údržbu obecních komunikací částku 
v řádu milionů korun. Mnohde však až jarní tání definitivně odstranilo 
problémy se schůdností či sjízdností komunikace.  

Velký dík náleží v této souvislosti všem občanům, kteří chodník před 
svým domem zbavovali sněhu sami a přispěli tak k větší bezpečnosti a 
k lepšímu vzhledu obce. Většinou se jednalo o ty občany, na jejichž ne-
movitosti a zahrady je „radost pohledět“.  

Sníh definitivně roztál a zima je za námi. Přebytečné suché větve 
apod. mohou být spáleny při pálení čarodějnic 30. dubna nebo budou 
odvezeny při svozu hnědých nádob na bioodpad. V této souvislosti 
s potěšením konstatuji, že počet občanů, kteří se rozhodli využívat nádob 
na bioodpad, se podstatně zvýšil, snad i díky symbolické ceně za jejich 
odvoz. Stále se lze zapojit do rostoucí řady těch, kteří tuto službu již vy-
užívají! Bylo by potěšující, kdyby zmizely haldy posekané trávy a jiného 
zahradního odpadu na polích či za některými parcelami tvořícími okraj 
zastavěné části obce.  

Některé parcely v obci, v katastru nemovitostí zapsané jako „zahra-
da“ či „orná půda“, mají ostatně k zahradám i orné půdě vskutku daleko, 
jsou plné starého haraburdí nejrůznějšího původu. Věřím, že nebude nut-
né s jejich majiteli pohovořit na téma, jaká je jejich povinnost udržovat 
ornou půdu či zahradu s ohledem na ochranu životního prostředí. 
V loňském roce se podařilo po zaslání příslušných dopisů s upozorněním 
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na možné následky i to, že byly posekány již léta neudržované plochy. 
Chci věřit, že letos nebude zapotřebí podobné dopisy zasílat a občané se 
budou stále více podílet na pěkném prostředí a životě obecního společen-
ství. V únoru například proběhl masopustní průvod s hudbou a občer-
stvením, na počátek června se chystá tradiční dětský den, dále sportovní 
a společenské setkání na fotbalovém hřišti, to vše za podpory a 
s přispěním obce. Pochopitelně jsou vítány i další náměty, směřující 
k tomu, aby se nám v obci lépe žilo a aby naše obecní společenství pro 
nás všechny znamenalo spokojený domov. 

       JUDr. Petr Hošek 
 

TÉMA DNE 

 
Nový územní plán obce Čestlice ─ 
jak vzniká a jaké novinky přináší  

 
1. K průběhu procesu pořizování nového územního plánu. 
V současnosti platí pro obec Čestlice územní plán, jehož poslední aktua-
lizace byla schválena v roce 1999 a jeho platnost byla stanovena do roku 
2010.   

V návaznosti na nový stavební zákon č.183/2006 Sb.  bylo  dne 
18.10.2007 na zasedání zastupitelstva obce schváleno usnesení na poří-
zení nového územního plánu pouze pro obec Čestlice. Výkonným poři-
zovatelem je firma PRISVICH s.r.o. a zpracovatelem firma AURS s.r.o. 
s koordinátorem Ing. Arch. Milanem Körnerem, která již zpracovávala 
předchozí územní plán.   

Do prosince 2007 v souladu se zákonem byly shromážděny návrhy a 
podněty od občanů a organizací a zastupitelstvo obce na svém zasedání 
dne 24.1.2008 schválilo návrhy, které se zařadily do zadání územního 
plánu. Dne 1.4.2008 bylo zahájeno projednávání návrhu zadání  a do 
30.4. mohl každý uplatnit své připomínky. Návrh byl rozeslán celkem 56 
orgánům a sousedním obcím a byl zveřejněn na internetu. Celkem bylo 
vyhodnoceno 58 došlých připomínek. Z projednání jednotlivých připo-
mínek bylo dne 26.6.2008  zastupitelstvem obce schváleno zadání územ-
ního plánu.  

Na základě požadavku Krajského úřadu Středočeského kraje byla 
zpracována studie o vlivu na životní prostředí SEA a z ní vyplynuly další 
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požadavky a korektury zadání. Během projednání se narazilo na nesou-
hlasná stanoviska sousedních obcí, zejména Prahy a Průhonic, nesouhlas 
Krajského úřadu, odboru životního prostředí v Říčanech, Ministerstva 
pro životní prostředí a dalších subjektů a občanů. Byly zde i připomínky 
obce a zadání bylo přepracováno tak, aby bylo v souladu se záměry obce 
a nekolidovalo se stanovisky dotčených orgánů. Byla zapracována dopo-
ručení vyplývající ze studie o vlivu na životní prostředí a byl vydán a na 
internetu zveřejněn návrh pro veřejné projednání v lednu 2010 a dne 
22.3.2010 projednán s veřejností.  

Nyní budou zpracovány a vyhodnoceny další přijaté námitky a při-
pomínky, které byly podány do určeného data a během veřejného pro-
jednání s veřejností, a na zastupitelstvu obce proběhne další rozhodování 
podle zákona.  
 
2. Několik poznámek k novému územnímu plánu.  
Rozhodně se nezačínalo na zelené louce. Jak jsem již předeslal, stále pla-
tí starý územní plán a ten nový z něho důsledně vychází. Nemohli jsme 
libovolně měnit některá území a nemohli jsme je třeba ani vypustit pro 
nevhodnost, a to vzhledem k případným sporům zejména u těch lokalit, 
kde již v minulosti byla zahájena některá řízení podle stavebního zákona. 
Proto v plánu zůstává i lokalita zástavby u Benic, která se nyní jeví pro 
obec jako velice nevhodná, protože nenavazuje na zástavbu obce ani na 
plánované plochy, naopak se spojena s městskou částí Benice.   

Do nového plánu se zařadily některé plochy, které již byly zahrnuty 
ve výhledu pro výstavbu na bydlení, a to zejména plochy za fotbalovým 
hřištěm, kde je umístěno sportoviště, plochy pro občanskou vybavenost, 
zejména pro školská zařízení a pro bydlení v rodinných domech, 
s plynulým přechodem na velkou plochy zeleně – veřejným parkem, kte-
rý bude i podmínkou realizace nových domů v této oblasti. Byla rozšíře-
na plocha pro možnou další výstavbu navazující na ulici Habrovou a 
Osikovou. To, že tyto plochy byly do územního plánu zahrnuty, ještě ne-
znamená, že je možné na nich výstavbu realizovat okamžitě. Ta je pod-
míněna např. vyřešením přístupu k novým zdrojům pitné vody, protože 
stávající kapacita vodovodu přes Průhonice je omezena malým profilem 
potrubí a nelze ji bez rozkopání sousední obce navýšit, což pro nás zna-
mená vybudování dalšího kapacitního přívodu pro obec. Také současná 
kapacita ČOV Průhonice byla již zcela vyčerpána a nyní sice probíhá její 
modernizace, která nám umožní připojení dalších tzv. ekvivalentních 
obyvatel, ale do budoucna tento problém bude opět nastolen a řešení je 
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v dalším rozšíření této čističky nebo výstavbou vlastní, na což územní 
plán pamatuje.    

Nově byly upraveny parametry pro novou výstavbu rodinných domů 
tak, aby nedocházelo k nevhodnému nahuštění zástavby. Např. byla sta-
novena minimální velikost stavební parcely na 600 m2, povinnost mít 
dvě parkovací místa na pozemku a minimálně 50 % pozemku musí být 
využito jako zahrada.  

Plochy pro komerční účely zůstaly zachovány. Byla mírně rozšířena 
plocha za dálnicí směrem na Dobřejovice (u střelnice) a velká plocha za 
dálnicí byla ponechána pouze v rozsahu cca 12 ha, ostatní byla přesunuta 
do rezervy a není na ní možné realizovat výstavbu bez nové změny 
územního plánu. Prakticky všechny plochy pro komerci byly omezeny 
tak, že na nich není možné provozovat logistiku a zatěžovat tak obec dal-
ší dopravou. Další rozvoj komerčních staveb je možný pouze realizací 
exitu 8 a realizací dopravního spojení tak, aby se maximálně zamezila 
doprava přes obec, a samozřejmě i dostavbou inženýrských sítí. V plánu 
je i obchvatová silnice, která by zamezila dopravě ze strany Uhříněvsi a 
Benic. Nové napojení na Nupaky je již ve stavbě a už funguje.  

Nově byly s doporučení studie o vlivu na životní prostředí řešeny i 
biokoridory a biocentra v obci tak, aby plnily svoji funkci s doporučenou 
studií SEA. Zejména jde o oddělení obchodní zóny od bydlení a zvětšení 
ochranných  ploch pro zeleň. Důležitou částí rozvoje z hlediska zlepšení 
životního prostředí je realizace rozsáhlé plochy zeleně, která volně navá-
že na současné lesní porosty a postupně vytvoří ochrannou zeleň zejmé-
na propojením s další plánovanou plochou biocentra za starou silnicí do 
Křeslic. Zde je potom na obci, jak využít tyto plochy zejména 
k volnočasovým činnostem a k možnostem procházek, které jsou zatím i 
přes snahu o jejich zvyšování omezené a tento stav je často kritizován na 
setkáních s občany. 

To jsou jenom některé aktuality, které nový územní plán řeší ─ 
v tomto malém formátu nelze vše postihnout. Další příležitostí, jak se 
s územním plánem podrobně seznámit, je nejen internet, ale i veřejné   
setkání s občany, které proběhne 21. dubna v 19 hod. v místnosti ved-
le obchodu na návsi (viz str.17).  

Petr Šachl 
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ZÁPISY ZE ZASEDÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA OBCE 
 
 

Zápis č. 40/2009/12 
ze zasedání ZO Čestlice  

ze dne 16. 12. 2009 
 

Přítomni: 7 členů ZO, 2 omluven, 0 nemluven, 1 host 
Ověřovatelé zápisu: Diviš, Šachl 
 
Bod 1. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání 
� Zápisy komunikací do katastru (zadány geometrické plány) – čás-

tečně zapsáno – úkol trvá. 
 

Bod 2.  Stavební komise 
� Žádost firmy BGG Czech, a.s. na výstavbu fotovoltaické elektrárny 

na pozemcích DOMO DEVELOMPMENT a. s. - opakovaná žádost. 
Hlasováno: pro 0, proti 6, zdržel se 1. 

� Výstavba přípojek odbočka z ulice Šípková – návrh na jednání 
s majitelem na spolufinancování nad rámec investičního příspěvku. 

� Žádost o souhlas s využitím pozemku ─ protihluková stěna 6.2–7.2 
km stěny na D1 na pozemcích obce dle projektu firmy APRIS 3MP 
s.r.o. Hlasováno: pro 5, proti 1, zdržel se 1. 

� Zřízení přechodu pro chodce u obecního úřadu pro mateřskou školu 
─  splněno.    

 
Bod 3.  Komise pořádková a pro ŽP 
� Dokončení výsadby za rok 2009. 
� Pořádek na veřejných prostranstvích. 
� Informace o zimní údržbě. 
 
Bod 4.  Finance a majetek 
� Předložena zpráva o výsledku plnění rozpočtu za období 1–11/2009. 
� Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene ve pro-

spěch ČEZ Distribuce, a. s. na umístění stožáru na pozemku p.č. 
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ZE 392/3, 496/23, 496/21 v k.ú. Čestlice v souvislosti s výstavbou 
exitu 8 a okružní křižovatky. Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

� Předložen program akcí na rok 2010 v souvislosti s návrhem roz-
počtu na rok 2010. Hlasováno: Pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

� Stanovení místních poplatků za odvoz odpadu vyhláškou č. 2/2009. 
Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

� ZO rozhodlo, že na počátku roku 2010 bude hospodařit podle roz-
počtového provizoria až do přijetí platného rozpočtu. 

� Stanovení investičního příspěvku pro komerční výstavbu a bydlení 
– odloženo, nutnost získat více podkladů pro rozhodování 

� Poplatky za využití veřejného prostranství ─ kontrola.  
� Změna rozpočtu č. 4 na rok 2009. Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 

0 . ZO bere na vědomí nutnost provedení rozpočtových opatření a 
pověřuje p. Šachla jejich provedením. 

� Souhlas s nákupem pozemku č. p. 219/9 a č. p.194 v k.ú. Čestlice. 
Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

� Návrh na vyřazení nedostupných pohledávek. Hlasováno: pro 7, 
proti 0, zdržel se 0. 

� Návrh na vyřazení zmařených a nerealizovaných investic 
z minulých let (exit 6, suchý poldr za D1). Hlasováno: pro 7, proti 0, 
zdržel se 0. 

 
Bod 5.  Školská a kulturní komise 
� Předložena výroční zpráva o činnosti školy 2008─2009. 
� Návrh na zvolení zástupce do školské rady – navržen Martin Diviš. 

Hlasováno: pro 6, proti 0, zdržel se 1. 
�  ZO souhlasí s podpisem dohody o vytvoření společného školského 

obvodu s městem Říčany pro žáky 6. až 9. ročníku základní školy. 
Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

� Udělení plakety ─ diskuze. 
 
 
Bod 6. Různé 
� Relokace finančních prostředků ROP, žádost kraje o podporu – ZO 

nesouhlasí s připojením k petici. 
� Územní plán Prahy ─ZO souhlasí s odesláním námitky k územnímu 

plánu. 
� Smlouva se společností MK Mont na vánoční osvětlení – odloženo. 
� Správa kontrolního výboru. 
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Zápis č. 41/2010/1 
ze zasedání ZO Čestlice  

ze dne 27. 1. 2010 
            
Přítomni: 8 členů ZO, 1 omluveni, 0 nemluven, 0 hosté 
Ověřovatelé zápisu: Beranová, Hošek 
 
Bod 1. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání 
� Zápisy komunikací do katastru (zadány geometrické plány) – čás-

tečně zapsáno – úkol trvá. 
 

Bod 2.  Stavební komise 
� Žádost firmy BGG Czech, a.s. na výstavbu fotovoltaické elektrárny 

na pozemcích DOMO DEVELOMPMENT a.s. Hlasováno: pro 5, 
proti 2, zdržel se 1. Usnesení: ZO předběžně souhlasí s výstavbou fo-
tovoltaické elektrárny na pozemcích k.ú. Čestlice, které jsou dle 
územního plánu alespoň částí zastavitelné. Podmínkou obce je, že fo-
tovoltaická elektrárna bude montována na střechy budoucích objektů. 

� Informace o postupu výstavby exitu 8. 
� Záměr směnit pozemky mezi obcí Průhonice a Čestlice – bude při-

pravena smlouva o smlouvě budoucí směnné na pozemky pod při-
pravovanou protihlukovou stěnou u D1 ve vlastnictví obce Čestlice, 
který bude oddělen z pozemků 83/9, 391/1, 392/1 k.ú. Čestlice, za po-
zemek 592/4 k.ú. Průhonice ve vlastnictví obce Průhonice. Hlasová-
no: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

 
Bod 3.  Komise pořádková a pro ŽP 
� Informace o zimní údržbě ─ příprava opatření na rok 2010─2011. 
 
Bod 4.  Finance a majetek 
� Předložena zpráva o výsledku plnění rozpočtu za období 1–12/2009. 

Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0.Usnesení: ZO bere na vědomí 
zprávu o plnění rozpočtu a schvaluje ji. 

� Rozpočet obce na rok 2010. Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
� Příprava žádosti o dotaci z Programu MAS Říčansko „Obnova školy 

Čestlice “. Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Usnesení: ZO sou-
hlasí a schvaluje podání žádosti o dotaci a financování projektu 
z rozpočtu obce. 



 11 

� Záměr  směny pozemků se Středočeským krajem ─ pozemky pod 
komunikací III. třídy ve správě SÚS Kutná hora p.č. 268/25, 22, 23, 
20, 16, 17,14, 12, 10, 9 a 71 o celkové výměře 6 672 m2  v majetku 
obce Čestlice za pozemek 272/4 o výměře 4 626 m2 v majetku Středo-
českého kraje vše k.ú. Čestlice.Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

 
Bod 5.  Školská a kulturní komise 
� Návrh na dostavbu školy – stanovení přípravné komise ve složení: 

Diviš, Šachl, Beranová. Komise je pověřena přípravou návrhů na re-
konstrukci školy. 

 
Bod 6. Různé 
� Smlouva se společností MK Mont ─ vánoční osvětlení. Hlasováno: 

pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
 

 
  

Zápis č. 42/2010/2 
ze zasedání ZO Čestlice  

dne 24. 2. 2010  
 

Přítomni: 8 členů ZO, 1 omluven, 0 nemluven, 0 hosté 
Ověřovatelé zápisu: Vedral, Hofman 
            
Bod 1. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání 
� Zápisy komunikací do katastru (zadány geometrické plány) – částečně 

zapsáno, úkol trvá.  
 

Bod 2.  Stavební komise 
� Informace o exitu 8, stavba okružní křižovatky – podle smlouvy exit 

bude nejpozději otevřen pro veřejnost do 31.12. 2010. 
� Předložena žádost firmy SOLAR SYSTEMS o souhlas s realizací vý-

stavby fotovoltaické elektrárny na střeše budovy na pozemcích 214 
a 105/15. Hlasováno: pro 1, proti 7, zdržel se 0. 

� Informace o postupu výstavby exitu 8 – ZO vyslechlo informaci p. 
Šachla. 

� Předložena žádost o uložení datového kabelu na pozemku obce č.p. 
351/27 a 351/29 v k.ú. Česlice a žádost o uzavření smlouvy o věcném 
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břemeni.  Hlasováno: Pro 3, proti 2, zdržel se 3. Usnesení: ZO zamítá 
předloženou žádost.  
  

Bod 4.  Finance a majetek 
� Žádost Mateřské školy Průhonice o příspěvek na karneval – navržen 

příspěvek ve výši 2000,- Kč.  Hlasováno: Pro 7, proti 1, zdržel se 0. 
 
Bod 5. Školská a kulturní komise 
� Předloženy návrhy přípravné komise na plán investic školy ─ ZO 

souhlasí s předloženým plánem a realizací. Bude vyhlášena poptávka 
na zpracování projektu půdní vestavby. 

Bod 6. Různé 
� Žádost Domova české hudby – ZO požaduje doplnění informací. 
� Žádost o příspěvek na činnost TJ Sokol Česlice – navrhovaná výše 

příspěvku činí 40.000,- Kč. Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
 
 

Zápis č. 43/2010/4 
ze zasedání ZO Čestlice  

dne 7. 4. 2010  
 

Přítomni: 7 členů ZO, 2 omluven, 0 nemluven, 1 hosté 
Ověřovatelé zápisu: Vedral, Hofman 
            
Bod 1. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání 
� Zápisy komunikací do katastru ─ zadáno zpracování. 

 
Bod 2.  Stavební komise 
� Předložena nová žádost firmy SOLAR systems s přepracovaným pro-

jektem o souhlas s realizací výstavby fotovoltaické elektrárny na 
střeše budovy na pozemcích 214 a 105/15 pro firmu Magenta Consul-
ting s.r.o. Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

� Informace o postupu výstavby exitu 8 – ZO vyslechlo informaci p. 
Šachla o současné situaci. 

� Místní úprava silničního provozu na silnice III. třídy č. III/0039 a 
ulicí Obchodní, předložena nabídka firmy Hanzl. Hlasováno: pro 5, 
proti 1, zdržel se 1. 
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Bod 3. Finance a majetek 
� Rekonstrukce silnice K Dálnici a souhlas s dočasným a trvalým zá-

borem pozemků sloužící k této stavbě. Hlasováno: pro 7, proti 0, zdr-
žel se 0. 

� Informace o stavbě příjezdové komunikace k parcele 380/46 – dis-
kuze. 

� Příspěvek do sociálního fondu 10 000,- Kč - bude použit z rezervy 
rozpočtu. Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

� Stanovení podmínek pro připojení na inženýrské sítě obce a ko-
munikace – příprava vzorových smluv. 

� Oprava komunikace Křeslická – nabídka společnosti DEPA.  Hla-
sováno: pro 6, proti 0, zdržel se 1. 

� Dotace na modernizaci školy z projektu MAS Říčansko – informace. 
 

Bod 5. Školská a kulturní komise 
� Souhlas ZO s navýšením kapacity MŠ Česlice z 48 na 50 žáků. Hla-

sováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
� Oprava plastiky anděla a kříže na komůrce na hřbitově – nabídka 

restaurátorky paní Duškové.Hlasováno: pro 4, proti 0, zdržel se 3. 
� Pořízení nových vstupních vrat do hřbitova – návrh na výměnu za 

vrata kovaná – informace. 
� Vybavení venkovního hřiště MŠ – bude konzultováno. 
� Zadání projektu na dostavbu ZŠ – informace o průběhu jednání. 
� Výsadba zeleně – návrhy na realizaci pro rok 2010. 
� Vybavení veřejného prostranství obce – diskuze. 
� Příspěvek na čarodějnice – info. 

 
Bod 6. Různé 
  
� Žádost Policie ČR o příspěvek – zamítnuto. 
� Stav územního plánu obce Čestlice. 
� Údržba hřbitova – návrh na ukončení spolupráce s p. Přesličkou. 
� Žádost o zabezpečení veřejného prostranství u hotelu – projednáno. 
� Voda – informace. 
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CO SE V OBCI DĚJE 
 
 

Zápis do ZŠ v Čestlicích 
 

V úterý 26. ledna  2010 proběhl v čestlické základní 
škole zápis žáků do první třídy. U dvou dětí bylo 
rozhodnuto o odkladu povinné školní docházky. K 11 
přijatým prvňáčkům přibude pět dětí po loňském od-
kladu, a tak pokud nedojde k žádným změnám, na-
stoupí do letošního prvního ročníku 16 prvňáčků!   

Dana Svobodová,učitelka 
 

 
Obchod na návsi  
 
Jistě jste s povděkem zaznamenali znovuotevření 
obchodu na návsi. Prostor pro základní potraviny 
a drogistické zboží je sice nevelký, ale má odpo-
vídající úroveň a může svým sortimentem a oteví-

rací dobou (po-pá 7:00─11:00 a 18:00─19:00, so 8:00─10:00) leckomu 
z nás vytrhnout trn z paty. O čerstvých houstičkách a koblihách k snídani 
nemluvě…  

redakce 
 

 
Ohlas na předvánoční posezení pro seniory  

 
Za účastníky…. 
V dnešní době se ztrácejí tradice a možná zjišťujeme, že nám chybí... 
Předvánoční setkávání seniorů zatím dlouhou tradici nemá, ale z toho 
posledního jsem vyrozuměla, že už k pravidelným událostem v obci patří 
a obec je chce jako tradici zachovat. Je  to dobře. Posezení bylo milé,  
bylo důstojné, všichni se dobře bavili a ocenění ing. Kysely sem jistě pa-
třilo. Děkuji obci za pozvání a děkuji všem, kdo toto setkání zorganizo-
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vali. Poděkování patří také personálu restaurace, protože jídlo bylo vyni-
kající a obsluha bezvadná. Nezbývá než pochválit i Punčové setkání u 
vánočního stromku, které už se odehrálo podruhé a díky němuž jsme si 
adventní čas v naší obci hezky společně prožili. Těším se na podobná se-
tkání i v roce 2010!      
 

Alena Bartíková 
Za organizátory… 
Podobné ohlasy na prosincové posezení pro seniory v místní restauraci 
Delikatesse nebyly ojedinělé a nutno říci,  že nás velmi těší a povzbuzují.  
Děkujeme za každou kladnou odezvu, za pochvalné dopisy, které od 
účastníků této společenské události obecní úřad obdržel,  ale děkujeme 
především všem seniorům za účast.      
 
Za školskou a kulturní komisi a sbor pro občanské záležitosti obce Bože-

na Beranová 

 
 

Masopustní průvod a veselice 
 

Dne 21. února prošel Čestlicemi tradiční 
masopustní průvod. Masky za doprovodu 
hudby, kterou jako vždy obstará-
vala kapela pana Bezoušky  vezená na 
valníčku pana Berounského, prošly od 
ulice Polní celou vesnicí. Občané byli 
přívětiví, rádi si s maskami zazpívali a 

zatančili, o pohoštění nebo příspěvek na průvod nebyla nouze. A opět 
tradičním zakončením masopustního reje bylo zabíjačkové pohoštění na 
fotbalovém hřišti v kabinách ─ ovar, černá polévka, jitrnice, jelítka a tla-
čenka. Tyto dobroty připravili pánové Tomáš Čurda, Miroslav Diviš, 
Václav Čermák, Antonín Čermák, Jiří Dvořík a Hana Švehlová. Na celé 
akci se finančně  podílel OÚ Čestlice, o nápojové občerstvení se staral 
pan Václav Čermák, malování letáků zajistil Michal Brabec a jejich dis-
tribuci Zdena Povolná. Masopustní veselí se protáhlo do pozdních hodin 
a včetně počasí se masopust vydařil! 
 

Hana Švehlová, Zdena Povolná, Jana Navrátilová 
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POZNAMENEJTE SI  

DO KALENDÁŘE 
 

Pátý čestlický DOBROBAZAR  
 
se jako vždy koná třetí 
neděli v červnu, která 
letos připadá na 20. 6. 
Brána farní zahrady se 
otevře tradičně po 
skončení bohoslužby 
v místním kostele sv. 
Prokopa, tedy kolem 
9.30. Na návštěvníky, 
v jejichž štědrost bu-
deme doufat i letos, če-
ká kromě spousty kva-
litní veteše obvyklý 
program – nepřijdou o 
tradiční tombolu, děti 
si budou moci zasoutě-
žit, hrát bude dobrá 
muzika, nebude chybět 
ani občerstvení. Kdo 
má rád drama, neměl 
by rozhodně odcházet 
před polednem, kdy se  
tradičně zahajuje draž-
ba. 
 
Příjem věcí do prodeje bude probíhat od poloviny května, vždy ve ve-
černích hodinách na faře nebo po domluvě s pí. Šubrtovou (737741789). 
Jako každý rok uvítáme sponzory, kteří se mohou  přihlásit u pí. Piskové 
(603554647) nebo pí. Šubrtové – nabízí se sponzorování občerstvení 
(klobásky, limonáda, pivo atd.), ale i předmětů do tomboly a do dražby. 
  

za organizační výbor Kateřina Pisková 
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Pozvánka  
na veřejné setkání s občany  

 
 

 
 
 
Dovolujeme si všechny občany Čestlic pozvat na veřejné setkání 
s občany, které se koná ve středu 21. dubna v 19:00 v restaurační 
místnosti vedle obchodu na návsi. Pokud Vás zajímá dění v obci a její 
rozvoj, příprava nového územního plánu a názory Vašich sousedů, přijď-
te se zapojit do diskuze.   

zastupitelé Čestlic 

 
 
 
 

Akce v první polovině roku 2010 
 

� Pro velký úspěch si 29. dubna zopakujeme loňskou vycházku 
do Dendrologické zahrady. Sraz je v 17.00 před vchodem do 
zahrady a pro ty, kdo se chtějí společně projít stezkou přes poldr 
a můstek před hotelem je sraz již v 16.40 před hřbitovem. 

� Pálení čarodějnic  ─ 30. dubna od 19. hodin na obvyklém mís-
tě u přečerpávací stanice v Okružní. Pohoštění bude připraveno 
(buřtíky grátis, nápoje za své) a nějaká ta čarodějnice se mezi 
našimi ženami jistě najde… 

� Dětský den – v sobotu dopoledne 5. června na fotbalovém 
hřišti budou pro děti opět připraveny soutěže a veselá klání. Mů-
žeme napovědět, že letos je čeká velké překvapení! 

� Čestlický fotbálek ženy versus muži  ─ v sobotu 19. června 
v maskách dle vlastní fantazie.    
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Nová sezóna pro čestlický fotbal 
 

Začíná okresní soutěž v kopané ve 4. třídě B ─ na konečné tabulce jsme 
vloni postoupili  na 3. místo. A letos ─ pokud budete chodit naše hráče 
náležitě povzbuzovat ─ kdo ví? 

Sokol Čestlice 
   

neděle 18.04. 17:00 Čestlice – Křenice 
neděle 25.04. 17:00 Sibřina – Čestlice 
neděle 02.05. 17:00 Čestlice – Babice 
neděle 09.05. 17:00 Záluží – Čestlice 
neděle 16.05. 17:00 Doubek – Čestlice 
neděle 23.05. 17:00 Čestlice – Řež 
neděle 30.05. 17:00 Nehvizdy – Čestlice 
neděle 06.06. 17:00 Čestlice – Pacov 
sobota 12.06. 17:00 Přišimasy – Čestlice 
neděle 20.06. 17:00 Radošovice – Čestlice 

 
 
     

DIVADLO  U 22 v Uhříněvsi  
 

 
DUBEN 2010 
 
středa 21.4. ─ POSTEL PLNÁ CIZINC Ů (Dave Freeman)  
Ztřeštěná situační komedie o tom, co všechno se může stát, když si man-
želé vyjedou na dovolenou někam, kde si nezajistili ubytování, a když 
manželka chce potěšit manžela a nečekaně přijede na místo jeho pobytu! 
Hrají hvězdy seriálu Velmi krátké vztahy: Otto Kallus, Jan Revai, Miro-
slav Mejzlík, Roman Štolpa, Tomáš Valík, Zuzana Dřízhalová, Petra 
Špindlerová, Jana Infeldová, Markéta Plánková a Silvie Koblížková. Re-
žie : Roman Štolpa (Divadlo Kompanyje).  
Pořádá TJ SOKOL UHHŘÍNĚVES. Předprodej lístků od 20.3.2010 
v Uhříněveském muzeu. 
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neděle  25.4. v 10:00 ─  O HONZOVI A PRINCEZN Ě  
Pohádka s písničkami na námět klasické chodské pohádky. Pro děti od 3 
let. (Divadelní společnost D) 
 
pondělí  26.4. ve 20:00 ─ KONCERT LUCIE BÍLÉ  
s klavírním doprovodem Petra Maláska   
Ceny vstupenek na koncert  1200,-Kč a 1500,-Kč   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ceny vstupenek na divadelní představení:  
320,-Kč, 370,-Kč (pokud není jinak uvedeno) 
 
Ceny vstupenek na všechna dětská představení:  
děti 80,-Kč, dospělí 120,-Kč 
 
Předprodej vstupenek v pokladně Divadla U 22, K Sokolovně 201, Praha 
22,Uhříněves:  
Po – St – Pá  16.00 – 20:00 a v den, kdy se koná divadelní představení 
nebo jakákoli jiná akce 17:00 – 19:00 hod. 
 
Rezervace a informace o představeních u pokladny, na tel. 724 185 750 
v době, kdy je pokladna otevřena, nebo na www.u22.cz. 
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INFORMACE OBECNÍHO ÚŘADU 
 
 

Výměna řidičských průkazů 
 

 Výměna stávajících řidičských průkazů za řidičský průkaz odpovídající 
vzoru EU je stanovena § 134 odst.2 zákona č. 361/2000 Sb., o provozu 
na pozemních komunikacích a o změnách některých zákonů, ve znění 
pozdějších předpisů.  
 
Řidičské průkazy vydané:  

• od 1.1.1994 do 31.12.2000 
jsou jejich držitelé povinni 
vyměnit do 31.12.2010. 

• od 1.1.2001 do 30.4.2004 
jsou jejich držitelé povinni 
vyměnit do 31.12.2013.  

 
Nově vydávaný řidičský průkaz podle vzoru Evropských společenství je 
dokument typu plastové polykarbonátové karty o velikosti 54 x 86 mm; 
vydává se na dobu nejvýše 10 let z důvodu životnosti a čitelnosti plasto-
vé karty, anebo na dobu kratší z důvodu např. omezení zdravotní způso-
bilosti řidiče. 

Žádost je možné podat osobně nebo v zastoupení na základě plné mo-
ci v souladu s § 31 a následně občanského zákoníku (plná moc nemusí 
být ověřená) se všemi ostatními přílohami včetně dokladu totožnosti ža-
datele na příslušném pracovišti obecního úřadu obce s rozšířenou působ-
ností (pro nás Říčany). Žádost bude vyřízena do 20 dnů od podání. Po 
zaplacení poplatku 500 Kč je možné žádost vyřídit i ve lhůtě kratší, tj. do 
5 pracovních dnů. 

Zákon stanoví, že nesmíte vlastnit propadlý doklad. Pokud už nechce-
te jezdit, pak se řidičáku můžete vzdát osobně nebo poštou. V žádosti je 
nutné uvézt osobní údaje, bydliště, datum vystavení dokladu a přiložit 
řidičský průkaz. Odevzdání je zadarmo. Pokud byste si chtěli řidičák po-
řídit znovu, je nutné znova složit zkoušku. Kromě pokuty od policie hro-
zí také postih ze strany úřadu. Postih vás čeká, i když s propadlým řidi-
čákem jezdit nebudete. Dle zákona vám mohou úředníci uložit pokutu do 
výše 30000,- jen za to, že doklad necháte propadnout. 
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Nenechávejte výměnu na poslední chvíli a raději se hned přesvědčete, 
jaký řidičský průkaz vlastníte. 
 
 
 

Aktuální informace OÚ 
 

� Svoz velkoobjemového odpadu bude zahájen v pátek 23. dubna a 
potrvá do neděle 25. dubna. Kontejnery budou umístěny v Okružní 
na konci Slepé ulice a na návsi.  

� Sběr nebezpečného odpadu proběhne v sobotu 24. dubna ─ auto bu-
de přistaveno v 10.00 na návsi a v 10.30 u hřbitova.     

� Odvoz bionádob byl zahájen 13. dubna a po celou sezónu bude probí-
hat 1x za 14 dní vždy v úterý. Ti, kdo si zaplatili biopopelnici a ještě 
ji nemají, mohou si ji vyzvednout na obecním úřadě.  Noví zájemci o 
odvoz bioodpadu se stále ještě mohou hlásit!  

 
Ceny za odvoz odpadu platné od 1.1.2010: 
popelnice 120 l    400,- Kč 
popelnice 240 l  1400,- Kč 
bio 120 l      100,- Kč 
bio 240 l      200,- Kč  
  
� Větve je možné odvézt na místo, kde se jako každoročně odehraje 

30.4. pálení čarodějnic . Smí sem být ovšem vyváženo pouze dřevo, 
nikoli jiné materiály a předměty (jako pneu, plastový odpad apod.). 

� Vyzýváme všechny občany,  kteří ještě nezaplatili poplatky za odvoz 
odpadu a za psa, aby tak urychleně a ve vlastním zájmu učinili na 
obecním úřadě. Proti neplatičům bude zahájeno správní řízení 
s možností sankce navýšení poplatku podle vyhlášky.      
� Upozornění pro nájemce hrobových míst na čestlickém hřbitově: 

Zkontrolujte si na vratech hřbitova, zda nejste vedeni jako neplatiči. 
Jestliže jste v seznamech uvedeni a máte doklady o zaplacení, zkon-
taktujte prosím neprodleně paní Lexovou na obecním úřadě. 
� Ztratili jste klíče nebo jinou věc? Zeptejte se na obecním úřadě, zda 

tam  nebyla věc po nálezu dána do úschovy.  Tyto nálezy ohlašujeme 
prostřednictvím mobilních telefonů! Máme zde např. klíče, nabíječku, 
kleště a další věci!    
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Důležitá telefonní čísla  
112 SOS 
150 hasiči 
155 záchranná služba 
158 policie 
156 městská policie 
1180 informace tel. čísla 
 
1239  plyn  
840 850 860  závady elektřina 
267 750 027  voda  
  
272 680 357  policie Čestlice 
272 680 968  hasiči Čestlice 
323 637 197  pošta Dobřejovice 
 
Adresa obecního úřadu 
Pitkovická 17      
251 01 Čestlice 
 
Tel. : 272 680 707 
Fax : 272 680 909 
 
e-mail: obec@cestlice-obec.cz 
www.cestlice-obec.cz 
datová schránka : rmtbzat 
 
Úřední hodiny: 

 

ABy tělo nebolelo 
reflexní terapie, masáže, 

pedikúra 

Alena Bartíková 
608 983 063 
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pondělí 8 – 12 13 – 16 
středa   8 – 12 13 – 18 
                   17 – 20 přítomni zastupitelé  
ostatní dny po dohodě 
 
administrativa – Ivana Lexová 
účetní – Jana Nováková 
 
 
Obecní knihovna:  
pondělí 15– 16 
 
Obchod na návsi: 
po-pá    7─11 a 18─19 
sobota  8─10 
 
 
 
  
 
 
 
    
 
 
  
Redakční zpracování a příprava k tisku: Ivana Nováková  
Tisk: A. R. Garamond s. r. o., Kosmická 537, 140 00 Praha 4 

Zasedání zastupitelstva jsou veřejná! 
 


